
Onderzoek  naar  de
effectiviteit  van  verjagen
ganzen-  Interprovinciaal
ganzenbeheerplan

Hoofdstuk 9 van het interprovinciaal
ganzenbeheerplan staat online.

Lees je weer mee?

Je kunt reageren tot en met 19 maart.

Daarna gaan ze weer aan de slag met het verwerken
van alle reacties

 

Afgelopen november interviewden wij Nelleke Buitendijk, die
onderzoek deed naar grasschade door ganzen. Voor wie het nog
niet gelezen had, hierbij een korte herhaling!

“Als je op de ene plek verjaagt, is het de bedoeling dat
ganzen hun heil in een rustgebied zoeken. Maar je moet wel
genoeg rustgebieden hebben om dat effect te realiseren. Anders
vliegen ze van hot naar her en vinden nergens rust.
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Daarbij  hebben  we  nog  een  ander  aspect  meegenomen  in  de
studie, namelijk de kosten van verjaging en de kosten die
worden besteed aan de taxatie van schade. Als je veel verjaagt
op  veel  verschillende  velden,  zijn  er  meer  velden  met
schade. Die schade wordt op elk veld apart getaxeerd, dus die
kosten  gaan  omhoog.  Bovendien  kost  het  verjagen  op  die
manier veel tijd en moeite. Als je op minder velden verjaagt
en  een  groter  rustgebied  hebt,  dan  heb  je  én  minder
inspanning  (kosten)  voor  verjaging  én  minder  kosten  voor
taxatie. Dat is een nieuw inzicht waarmee kosten en baten
kunnen worden afgewogen.”

Lees hier het hele interview.
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Aanvragen  ontheffingen
faunabeheer Zeeland vanaf nu
via nieuw loket
H
e
t
a
a
n
v
r
a
g
e
n  van  omgevingsvergunningen  faunabeheer  zou  vanaf  1
januari 2024 makkelijker moeten gaan. Dat komt omdat
vanaf nu alle vragen en aanvragen over die ontheffingen
via het nieuwe 1-loket van de Faunabeheereenheid (FBE)
lopen.

De bedoeling is dat het nu overzichtelijker is door de
centrale registratie in het faunaregistratiesysteem.

Gegevens op 1 plek
Met  deze  verandering  is  een  langgekoesterde  wens  van
Provinciale Staten in vervulling gegaan. Er wordt al enkele
jaren gesproken over de aanvraagprocedure van ontheffingen.
Tot nu toe moest dat rechtstreeks bij de Provincie Zeeland.
Dat leidde ertoe dat er geen goed overzicht was, en de cijfers
van  het  afschot  op  verschillende  plaatsen  werden
geregistreerd.

Kortom: bundelen op één plek. Dat gebeurt vanaf 1 januari dus
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bij  de  FBE.  Via  de  1-loket  button  op  de  website  van  de
organisatie kom je bij alle informatie over het aanvragen van
een  ontheffing.  Vervolgens  kun  je  daar  ook  de  aanvraag
indienen. Ben je bijvoorbeeld agrariër en heb je faunaschade,
waarvoor het mogelijk is om een vergunning aan te vragen, dan
moet je bij de FBE zijn.

Toetsing provincie
Met  de  overstap  naar  het  1-Loket  is  de  aanvraag  (het
formulier)  ook  gelijk  wat  simpeler  en  concreter  gemaakt.
Overigens is het niet zo dat de Provincie nu niets meer doet.
De aanvragen worden gedaan via de FBE. Daarmee wordt de FBE
vergunninghouder  en  dus  eindverantwoordelijk.  De  FBE  dient
vervolgens als eindverantwoordelijke de aanvragen in bij de
Provincie. Die toetst vervolgens of ze aan de wet voldoen en
of de ontheffing verleend kan worden.

Het  overzicht  heeft  uiteindelijk  de  FBE.  Als
eindverantwoordelijke weten zij vanaf volgend jaar precies wie
er allemaal een ontheffing hebben, en hoeveel afschot er is
aan het einde van het seizoen. Die cijfers worden doorgegeven
aan de Provincie en aan Provinciale Staten. Op die manier is
er goede controle en duidelijkheid voor iedereen.

Meer weten?
Als het gaat om vragen over de aanvraag of het doen van de
aanvraag kunt u hier terecht. Ook kunt u rechtstreeks contact
opnemen  met  de  FBE  Zeeland  via:  0113-784030  of
zeeland@fbezeeland.nl

Bron: Provincie Zeeland
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